China Merchants Commercial Real Estate Investment Trust 招商局商業房地產投資信託基金

(a Hong Kong collective investment scheme authorized under section 104 of the Securities and Futures Ordinance (Chapter 571 of the Laws of Hong Kong)) (根據香港法例第571章《證券及期貨條例》第104條獲認可之香港集體投資計劃)

(Stock Code 股份代號: 01503)

Managed by China Merchants Land Asset Management Co., Limited

招商局置地資管有限公司

管理

NOTIFICATION LETTER 通知信函

29 April 2025

Dear Registered Unitholders,

China Merchants Commercial Real Estate Investment Trust ("CMC REIT")

Notice of publication of 2024 Annual Report, Notice of 2025 Annual General Meeting and Proxy Form (the "Current Corporate

The English and Chinese versions of CMC REIT's Current Corporate Communications are now available on CMC REIT's website at www.cmcreit.com and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "Stock Exchange") at www.hkexnews.hk respectively (the "Website Version"). CMC REIT strongly recommends you to access the Website Version of the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications (Nate). If you have elected to receive the Corporate Communications in printed form, the Current Corporate Communication is enclosed.

If you for any reason have difficulty in receiving email notification or gaining access to the Website Version of the Corporate Communications and would like to receive the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications in printed form, please complete, sign the enclosed Reply Form and return it to CMC REIT's unit registrar in Hong Kong, Tricor Investor Services Limited ("Unit Registrar") at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong by post using the provided prepaid mailing label (no stamp is needed if posted in Hong Kong) or by email to 1503-ecom@vistra.com. CMC REIT will promptly upon your request send the Current Corporate Communications to you in printed form free of charge.

It is the responsibility of registered unitholders to provide a functional email address. If you have not provided your email address to CMC REIT or need to update your email address, CMC REIT recommends you to provide your email address by completing, signing the enclosed Reply Form and returning to the Unit Registrar at the above-mentioned address by post or by email to 1503-ecom@vistra.com. If CMC REIT does not have your functional email address, until such time that the functional email address is provided to the Unit Registrar, you will be unable to receive via email notices of publication of the Website Version of Corporate Communications ("Notice of Publication") and Actionable Corporate Communications in electronic form. As such, CMC REIT would only be able to send you the Notice of Publication and the Actionable Corporate Communications in printed form.

Should you have any queries relating to this notification, please call the Unit Registrar's telephone hotline at (852) 2980 1333 from 9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday (excluding public holidays).

Yours faithfully,

China Merchants Land Asset Management Co., Limited (as manager of China Merchants Commercial Real Estate Investment Trust) Mr. YU Zhiliang

Chairman

Corporate Communications include any document(s) issued or to be issued by CMC REIT for the information or action of holders of any of its securities or the investing public, including but not limited to annual reports, interim reports, notices of meeting, listing documents, circulars, proxy forms and Actionable Corporate Communications. Note:

Actionable Corporate Communications refer to any corporate communications that seek instructions from the Unitholders on how they wish to exercise their rights or make elections as Unitholders.

各位登記基金單位持有人:

招商局商業房地產投資信託基金(「招商局商業房託基金」) 一刊發2024年年報、2025年基金單位持有人週年大會通知以及委任代表表格(「本次企業通訊」)

招商局商業房託基金的本次企業通訊之中、英文版本已分別上載於招商局商業房託基金網站(www.cmcreit.com)及香港聯合交易所有限公司(「聯交所」)之網站(www.hkexnews.hk)(「網站版本」)。我們建議 閣下閱覽招商局商業房託基金本次及日後企業通訊^{網詢}的網站版本。如 閣下已選擇收取企業通訊的印刷本,隨函附上本次企業通訊。

如 閣下因任何理由無法以電子郵件方式收取或閱覽企業通訊的網站版本及欲索取本次企業通訊及日後企業通訊的印刷本,請填妥及簽署隨附之回條,並以已預付郵費的郵寄標籤寄回招商局商業房託基金之基金單位登記處(「基金單位登記處」)卓佳證券登記有限公司(地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓)(如在香港投寄毋須貼上郵票),或電郵至1503-ecom@vistra.com。招商局商業房託基金會因應 閣下之要求立即寄上企業通訊的印刷本,費用全免。

登記基金單位持有人有責任提供有效的電子郵件地址。如 閣下尚未提供 閣下之電子郵件地址予招商局商業房託基金,或需更新 閣下之電子郵件地址,招商局商業房託基金建議 閣下填妥及簽署隨附之回條,並按上述地址以郵寄方式交回招商局商業房託基金的基金單位登記處或以電郵方式發送至1503-ecom@vistra.com。如果招商局商業房託基金沒有收到 閣下的有效電子郵件地址,閣下將無法透過電子郵件方式收取以電子方式發送的企業通訊網站版本的登載通知(「登載通知」)及可供採取行動的企業通訊。招商局商業房託基金只能以印刷本方式向 閣下發送登載通知及可供採取行動的企業通訊之印刷本予 閣下,直至基金單位登記處收到 閣下有效的電子郵件地址為止。

倘 閣下對本通知有任何查詢,請於星期一至星期五(公眾假期除外)上午9時至下午6時,致電基金單位登記處熱線(852) 2980 1333。

承董事會命 招商局置地資管有限公司 (作為招商局商業房地產投資信託基金的管理人) 余志良先生

2025年4月29日

企業通訊包括招商局商業房託基金發佈或將予發佈以供其任何證券持有人或投資大眾參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於年度報告、中期 附註: 報告、會議通告、上市文件、通函、委任代表表格及可供採取行動的企業通訊

Please cut the mailing label and stick it on an envelope to return this Reply Form to us.

No postage is necessary if posted in Hong Kong.
當 関下寄回本回條時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。
如在本港投寄, 閣下無需支付郵費或貼上郵票。

	REPLY 1	FORM	回條							
Го:	China Merchants Commercial Real Estate Investment Trust (the "Company") (Stock Code: 1503) (a Hong Kong collective investment scheme authorized under section 104 of the Securities and Futures Ordinance (Chapter 571 of the Laws of Hong Kong), c/o Tricor Investor Services Limited 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong)	致	(「招商局 (根據香 之經香 經香 (根據港 (根據 (根據 (根據 (根據 (根據 (根據 (根據 (根據 (根據 (根據	局商業例資記號 局商法投登記號 時登 第 第 第 第 第 第 第 第 第 第 第 第 第 第 第 第 第 1 6 1 6	基金」)(571章《證 ·劃) ·限公司	股份代	號:15		條獲認
Part 甲部 Pleas		訊之印刷本:			in printed	form in t	the man	ner in	dicated b	pelow:
\neg	I/We would like to receive a printed copy in the English language only; 本人/我們現欲收取一份英文印刷本;或			,						
	I/We would like to receive a printed copy in the Chinese language only 本人/我們現欲收取一份中文印刷本;或									
	I/We would like to receive a printed copy in both the English language 本人/我們現欲收取英文和中文各一份印刷本。									
Part 乙部		l Actionable Co 託基金所有將	rporate Cor 來的企業短	mmunications 通訊及可供採	in electro 取行動的	nic form 企業通言	via the ┨的登載	email 載通 知	address :	below:
	(Please provide the email address in English Capital Letters) (請以英文正楷填寫電郵地址)									
Name 基 全 『	e(s) of Unitholder(s): 單位持有人姓名:				Signature: 簽名:					
		se BLOCK LETT	TERS請用正	E楷填寫)	W 11 ·					
Addre 地址										
					(Ple	ase use B	LOCK L	ETTE	RS請用』	正楷填寫
Conta	ict telephone number: 電話號碼:				Date: 日期:					
Notes 所					口別・					
1.	Please complete and sign this form and return it by cutting and sticking the prepaid mai email to 1503-ecom@vistra.com.	ling label on an e	nvelope to CM	AC REIT's unit re	egistrar in Ho	ong Kong,	Tricor In	vestor S	Services Li	mited or v
2.	請填妥及簽署本表格。並以隨附已預付郵費的郵寄傳叢獻於信封上。寄回招商局; Please complete this form clearly. Any form with no indicated choice, with no signature name stands first on the register of members of the CMC REIT in respect of the joint hol 請清楚填寫本表格。回錄上若未有作出選擇、沒有簽名或沒有正確地填寫,均屬無 股份戶口,由其姓名列於首位的基金單位持有入簽署,方為有效。	or otherwise inco	rrectly comple	eted shall be voic	 If your sha 	res are hel	d in joint	names	, the unith	older who 聯名持有
3.	The above instruction for part A will apply to all future Corporate Communications Hong Kong or until expired on 31 December 2025 (whichever is earlier). Further reque Communications.	est in writing will	be required i	f a unitholder pi	efers to cont	inue recei	ving prin	ted cop	y of futur	e Corpora
4.	上述甲部指示適用於招商局商業房託基金日後向 關下發出之所有企業通訊,直 31日(以較早者為準)。如果基金單位持有人希望繼續收到日後的企業通訊的印刷 If both English and Chinese versions of the Corporate Communications are combined i	本,則需要做進- nto one documen	一步書面請求 t, a printed for	orm of the Corpor	ate Commun	ications w	ith both	English	and Chin	
5.	will be sent to the Unitholder requesting for a printed form of any version(s) of the Cor 若企業通訊的英文版本及中文版本合併為一份文件,則企業通訊的英文版本及中 It is the responsibility of the Unitholders to provide email address that is functional. If such Unitholder will be deemed, until such time when such Unitholder has provided a v	CMC REIT does no alid and function	ot possess the al email addre	email address of ss to the Unit Re	a Unitholde gistrar, to ha	r or the en ve elected	nail addre to receive	ess prov	rided is no ce of publi	cation of tl
,	Corporate Communications by post. 倘者招商局商業房形法金並帳基金電位持有人的電子郵件地址或所提供的電子郵金單位持有人向股份過戶登記處提供有效且可用的電子郵件地址為止。	件地址無效,則	該基金單位持	持有人將被視為	已選擇以郵	寄方式接口	收企業通	訊網站	版的通知	, 直至該
6. 7.	For the avoidance of doubt, we do not accept any special instructions written on this fo 為免產生疑問。在本表格作出的任何額外手寫指示、公司將不予受理。 Corporate Communications include any document(s) issued or to be issued by CMC R limited to annual reports, interim reports, notices of meeting, listing documents, circula 企業週期/包括指爾尚爾業房託基金發角或將予發佈以俟其任何證券持有人或投覽	EIT for the inforn	nation or actio nd Actionable 対行動的任何	on of holders of a Corporate Comr 文件,其由句詞	ny of its sec nunications. : 但 禾 限 於 年	urities or	the invest 由 捆 報 4	ting pul	blic, inclue	ding but n 市文件、
8.	品、委任代表表格及可供採取行動的企業如訊。 Actionable Comprorate Communications refer to any corporate communications refer to any corporate communications that seek 可供採取行動的企業極訊是指任何涉及要求基金單位持有人指示其擬如何行使其	instructions from	the Unithold	ers on how they						
"Person	PERSONAL INFORMATION CO nal Data" in this statement has the same meaning as "personal data" defined in the Persona one number, email address and mailing address.				O"), which m	ay includ	e but not	limited	to your na	ame, conta
Your si our vei	upply of Personal Data is on a voluntary basis for the purpose of receiving Corporate Comm rification and record purposes.						_		-	-
should 本聲明 閣下是	we the right to request access to and/or to correct the respective Personal Data in accords be in writing by either of the following means: 中所指的「個人資料」具有香港法例第486章《個人資料(私隱)條例》(「《私隱條例》)」中 自順向招商局商業房託基金提供關下個人資料,以便以 閣下所還之方式接收企業 權根據後態條例的條文要求查閱反。或修改 関下的個人資料。任何該等要求均到。	「個人資料」的涵 通訊。 閣下的作	義,包括但不 個人資料將在	限於, 閣下的	名稱,聯絡	電話號碼	ind/or co ,電子郵	af 地址	n of the Pe 和郵寄地	ersonal Da 址。
阁 下 相 By mai	l to: Data Privacy Officer Tricor Investor Services Limited 17/F, Far East Finance Centre	以書面方式提出 經郵寄:	個人資料系 卓佳證券 香港夏黎	登記有限公司 道16號						
	16 Harcourt Road, Hong Kong iil to: is-enquiries@vistra.com		遠東金融 = is-enquirie	中心17樓 s@vistra.com						
		<u> </u>		MAILIN						

Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司 Freepost No.簡便回郵號碼: 10 GPO Hong Kong香港